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19 ledna, 2023

Šéf Pfizeru dostal na WEF 29 otázek, na žádnou
nedokázal odpovědět (video)

necenzurovanapravda.cz/2023/01/sef-pfizeru-dostal-na-wef-29-otazek-na-zadnou-nedokazal-odpovedet-video

Novinářům z kanadské Rebel News se jako jedněm z mála

představitelů světové mediální alternativy podařilo dostat do Davosu,

kde se nyní snaží zpovídat některé z přítomných světových (j)elit.

Obzvlášť se pak soustředili na šéfy farmaceutických gigantů, ze

kterých pochází rychlokvašné genové injekce, kterým se říká „Covid

vakcíny.“

Již nějakou dobu je jasné, že tyto firmy se dopustily podvodného

jednání, v čemž byly podporovány i vládami a korporátními médii

všech zainteresovaných zemí. Největším podvodem pak bylo tvrzení,

že po aplikaci těchto látek bude daný jedinec bezinfekční.

Totalitní státy a uskupení – včetně EU – pak začaly na základě této

lži vydávat „doklady o bezinfekčnosti“ – tzv. „Covid pasy.“
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Nyní je jasné nejen to, že očkovaný může být také infekční a může

nemoc šířit, ale i to, že zejména posílený má mnohem větší šanci, že

bude infikován.

Reportéři z Rebel News se ve středu v ulicích Davosu střetli s šéfem

Pfizeru Albertem Bourlou. Položili mu 29 otázek a ani na jednu z

nich nedokázal odpovědět.

Novinář Ezra Levant se Bourly mimo jiné zeptal na to, jak dlouho ví,

že covid vakcíny nebrání přenosu. „Moc vám děkuji,“ stoicky

odpověděl generální ředitel společnosti Pfizer.

„Nyní víme, že vakcíny nezabrání přenosu, ale proč jste to tajil?“

pokračoval Levant. „Říkal jste, že je to stoprocentně účinné, pak 90

procent, pak 80 procent, pak 70 procent, ale teď víme, že vakcíny

přenosu nezabrání. Proč jste to tajil?“

Bourla mu popřál dobrý den. Reportér Avi Yemini se také zběsile

pokoušel získat informace od farmaceutického šéfa. „Je čas omluvit

se světu?“ zeptal se. „Nestydíte se za to, co jste v posledních letech

udělal? Jste na to hrdý?“

Levant opět převzal vedení. „Zajímá vás odpovědnost za

výrobek? Máte obavy z myokarditidy? Co říkáte na mladé muže, kteří

každý den umírají na infarkt?“ Bourla zaťal čelist.

„Myslíte, že byste měl být žalován?“ zeptal se Yemini. Když se ho

Levant zeptal, jestli prozradí, s kým se potají potkal, na tváři se mu

objevil široký úsměv.

Bourla pak odešel do míst, kam ho již novináři nemohli následovat.

„Měl by ses stydět!“ volali za ním.

https://rumble.com/v2658gm-caught-him-rebel-news-pummels-pfizer-ceo-with-questions-at-world-economic-f.html
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Albert Bourla, the CEO of Pfizer, has never had an unscripted media interview in his life.

Until today.

We asked him 29 questions.

And he could answer none of them. pic.twitter.com/MM3nbWVIPg

— Ezra Levant (@ezralevant) January 18, 2023

Ohodnoťte tento příspěvek!
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